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 58. 
23/24

Godkjenning av referat fra møte 10.04.2024.  
Godkjent uten kommentarer. 

 59.  
23/24

Informasjon fra SU-representant 
Ikke vært møte i SU siden sist FAU møte. Planlagt møte 27.mai, og rektor har 
meldt følgende saker: Gjennomgå evaluering av lekseredusert skole, 
avgjørelse om skolemat til høsten, skolerute 24/25.  

Rektor har orientert om at det er gjennomført undersøkelse blant elever og 
lærere vedr. Ønsker for skolemat: 7 klasser stemte for, 8 klasser stemte mot 
og 2 klasser «uavgjort». Blant lærere er flertallet nei til skolemat. 

Rektor foreslår innkjøp av mobilhotell for 5-7 klasse. Det er foretatt en 
avstemning blant elevene vedrørende dette også: 7 klasser var for og 9 
klasser mot. Rektor etterspør en uttalelse fra FAU om mobilhotell. 
FAUrepresentanter tilstede på dagens møte er positive til dette tiltaket. SU 
representant tar med spørsmål inn i neste SU-møte om det er aktuelt å innføre 
lavere trinn?

 60.  
23/24

Informasjon fra SMU-representant 
Ikke til stede i dag. 



          

         Referent: Anita Apeland (3A)

 61. 
23/24

Skolematordning tilbakemelding fra foreldre 
FAU-representanter har vært ansvarlig for å gjennomføre anonyme 
spørreundersøkelser i sin respektive klasse på skolen, for å innhente 
foresattes synspunkt på skolematordningen som tilbys fra høsten 2024. 
Avstemming har foregått i Spond, og spørsmålet har vært «skolemat på 
Auglend?». 

Totalt er det registrert 394 svar fra foresatte. 3 klasser har ikke gjennomført/
levert resultater. Følgende tilbakemeldinger er registrert, og meddeles rektor:  

JA: 266 
NEI: 93 
VET IKKE: 35

 62. 
23/24

Tilskudd til trafikksikkerhetstiltak 2024 
Ute/inne komiteen har søkt tilskudd fra samferdselsdepartementet, og fått 
tilskudd på 17 000 kr. Tilskudd må benyttes i løpet av 2024 - til premie og 
refleks. 

Øremerket reflekskonkurranse, som ønskes gjennomført oktober/november 
2024. Sofi (6A) og Magnus (1A) undersøker priser og går til innkjøp av 
reflekser.

 63. 
23/24

Oppsummering av Vårmarsjen 
Positive tilbakemeldinger fra oppmøtte. Komiteen opplever at arrangementet 
var vellykket. En oppsummering er lagt på disken, til veiledning for neste års 
komitearbeid. Av svarskjemaet var det færrest oppmøtte på 1.trinn. 

Økonomi: 
Utgifter: 4 338 kr  
Inntekter: 23 180 kr (VIPPS 17 275 kr + Kontant 5 905 kr) 

Innspill til neste år fra FAU: 
Forbedre informasjon i skriv ut til foresatte. Gjøre det tydelig for de som ikke 
har deltatt på arrangementet hva vårmarsj er. 

 64. 
23/24

Eventuelt.  
Ingen saker.

 65. 
23/24

Komitearbeid 

17.mai:  
Komiteen er klar til 17.mai. Har kjøpt inn det som trengs av nye leker. 
Ser ut til at postene nå er dekket med frivillige, foruten en av klassene. Det 
jobbes aktivt med rekruttering, og tilbakemeldinger fra klassene er at det har 
vært vanskelig å rekruttere til dugnadsarbeid.


